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Zapisnik
ZBORA KRA'ANOV VASKE SKUPNOSTI .KOMEN,

ki ie potekal v soboto, 27.2. 20L6 ob 17. 30
v dvorani Kulturnega doma Komen

Prisotni Clani odbora VS Komen: Stojan Saksida, Mara Gluiii, Kristina Boii6, Matej Bobid, Mojca Senegainik
in obtinska svetnika Joie Strnad in Boris Budal

Dnevni red:
1. Uvodni pozdrav
2. Porodilo o delu odbora VS Komen v letu 2015
3. Predstavitev nadrtov za delo odbora VS Komen za leto 2015
4. Predstavitev pobud interesnih skupin vaSEanov, naslovljenih na odbor VS Komen
5. VpraSanja, pripombe, pobude prisotnih vaSdanov

Ad 1. Predsednica odbora je pozdravila navzoiih 28 vaSianov VS Komen in se jim zahvalila za prisotnost.

Ad 2. Prisotnim je bilo predstavljeno delo odbora v preteklem letu, realizirani projekti, poraba sredstev iz
naslova glavarine ter nerealizirani projekti, ki so bili v planu za leto 2015. VaSianom smo pojasnili, kje je
prihajalo do teiav, da naErtovanih posegov nismo mogli izvesti.
(priloga "realizacija 2015')

G. Strnad in g. Budal sta pohvalila delo odbora v letu 2015 in predstavila predloge VS Komen, ki sta jih

zagovarjala oz. podprla na sejah obEinskega sveta oziroma v odborih, kjer delujeta, g. Budalje predstavil
potrjene spremembe na'podrodju prometne ureditve v vasi, za katere so pobude pri5le od vaidanov.

Ad 3. Predstavili smo naErte za delo odbora v letu 2016 ter okvirno razdelitev sredstev iz naslova glavarine
na posamezne projekte. Va5ianom smo pojasnili, da je vedina veEjih naErtov in njihova reallzacija odvisna
od odlotitve in podpore iupana oz. obdinskega sveta, kjer gre za njegove pristojnosti.

Posebej smo izpostavili ieljo po urediWivaikega odprtega prostora v DivEih, nairtovano ureditev in
opremljanje "va5kega prostora" oz. prostora za sestanke vaikega odbora in druge dejavnosti zainteresiranih
vaSdanov v Kulturnem domu v Komnu in seveda razlidne druiabne oz. praznidne prireditve za vaSdane, kijih
bomo organizirali.

Naslednjiielenivedji projekt bibila ureditev manj5ega vetnamenskega igriSia, otroSkega igriSda in
povrSine za druiabne aktivnosti za Kulturnim domom, kar je odvisno od nadrtovane idejne zasnove ureditve
vaikega jedra.
Na tem mestu je svetnikjoie Strnad prisotnim povedal, da se bo kot dlan komisije, ki bo izbirala zasnovo
preureditve sredi3da Komna zavzemal, da bodo ielje in potrebe vaS6anov upo5tevane pred ostalimi interesi.
Oba svetnika bosta interese va5ianov zastopala tudi v odloiitvah pri delu obiinskega sveta.
Vaiki odbor nairtuje organizacijo Zbora vaidanov, ko bo idejna zasnova pripravljena, da jo bodo nairtovalci
in investitor predstavili vaiEanom, vaSdani pa bomo imeli moinost pripomb.

V nairtu za obdobje 2016 - 18 je 3e vedno ureditev - oprema ekoloikih otokov, ki pa ne bo
izvedena, dokler ne bo popolnoma jasno, kako se bo zbiranje lodenih odpadkov izvajalo glede na
spremembe v zakonodaji in nadinu zbiranja, ki jih je predstavil tudi g. Strnad. Glede na spremembe je

moino tudi, da bodo ekoloSki otoki v drugaEni obliki ali se bo njihovo Stevilo spreminjalo.
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Ad 4. Prisotnim smo predstavili iniciative, ki so jih na vaSki odbor naslovili sami va56ani.
Prvije dopis vaidanov Divi (s priloienimi podpisi), ki so se na nas obrnili v ielji po posredovanju pri

pridobitvi prostora za druienje va5danov, dodatna parkiriSda in urejen ekoloSki otok. ProSnjo je odbor ie
uvrstil v plan dela in jo tudi posredoval obiini kot predlog investicije iz postavk obiinskega proraduna.

Naslednja pobuda je dopis iniciative za mlade, ki so zbrali vei kot 150 podpisov in kjer se na odbor
VS oz. Obdino obradajo zieljo, da se tudi v Komnu uredivaiko igriSie in mladinski prostor, kjer bi mladi
lahko organizirali razne prireditve oziroma se druiili in ustvarjali.
Vaiki odbor podpira tovrstne dejavnosti, zato bomo pobudo mladine posredovali pristojnim na obEini in se
zavzemali, da se potrebam mladih prisluhne.

Tretji dopis je proSnja za sodelovanje oz. finandno pomoi pri izvedbi glasbenega festivala Krastival,
ki jo je na odbor naslovita sekcija za Krastival pri MD SUZ Komen. Prolnjo bo odbor obravnaval na naslednji
rednisej i .

Vaiianom smo predstavilitudi poroiilo s sestanka odbora s predstavniki druStev in mladinskih
skupin s sedeiem v Komnu, ki je potekal 22.2.2OL6. Na sestanku so prisotni izpostavili nekatere teiave, ki
jih imajo pri delovanju, predstavili svojo nadrtovano dejavnost v letu 2016 in izrazili pripravljenost, da se
vkljudijo v razliine projekte, ki bodo potekali v valki skupnosti Komen.
Vsi podpirajo idejo, da je potrebno zadeti dim prej vlagati v obnovo oz. postopno posodobitev dvorane in
funkcionalnih prostorov Kulturnega doma, saj je za delovanje veiine drultev s podroija kulture zaradi
neopremljenosti in zastarelosti praktiEno nefunkcionalna. Predlagano je bilo oblikovanje "peticije" za
prednostno vklju6itev obnove Kulturnega doma v shemo ureditve valkega jedra, ki bijo s podpisi podprli
uporabniki (druitva, kulturne organizacije) in prebivalci.

Prisotni vaSdani so se strinjali, da va5ki odbor podpre vse predloge, 5e posebej se jim zdi pomembno
vpra5anje Kulturnega doma . Kulturni dom naj bi bil sredi5ie druiabnega in kulturnega dogajanja v vasi in
zato ne sme ostati zanemarjen in zaradi tega slabo izkori5den.

Ad 5. Va5iani so odboru zastavili vpraianja:
- ali in kdaj je mogoEa ureditev javne razsvetljave ter plodnika ob cesti Komen - Kostanjevica, nasproti
obEinske parcele med trgovino Tu5 in lokalom Antonio? VaSdane moti, da tam ne sveti niti ena svetilka in je
tisti del ceste v popolnitemi.
- alije moino zagotoviti dodatna parkirna mesta privaikem pokopaliSdu oziroma urediti manjSe parkiriSde
nekje v btiiini kriiiiia s cesto v Skrbino? Ob pogrebih je za nekatere vaidane moteie dejstvo, da tisti, ki
teiko peSadijo, ne najdejo dovolj prostora, da bi lahko parkirali avtomobiliv neposredni bliiini pokopaliS6a.
- kakSno korist ima ObEina Komen, lastnika parcele 5t. 1866/4 k.o. Komen od parkiranja Solskih avtobusov,
alise prevozniki plaiujejo najemnino in kakiniso kratkoroini nadrtiza zanemarjeno in neurejeno parcelo, ki
kazividez centra vasi? Zakaj avtobusi 6ez nod niso parkirani na novem parkiri3tu ob OS Komen, kjer bi bil
njihov jutranji hrup nemoted?

Sklep: zastavljena vpraianja vaSEanov bo odbor posredoval pristojnim na ObEini Komen in se trudil dobiti
odgovore oz. konstruktivne reiiwe v korist vaidanov.

Zbor krajanov VS Komen se je konial ob 19.30.

Predsednica Mojca Senegainik
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